
MESTNA OBČINA LJUBLJANA                                                                
ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK                                                 
1000 Ljubljana, Pot k ribniku 20  

 
 

 
 

 
Številka: 0271-3/2004-2-14245 
Ljubljana, dne 02.06.2004 
 

Z A P I S N I K 
 
9. redne  seje Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo 
02.06.2004 ob 17. uri  v prostorih Oddelka za lokalno samoupravo, MU, MOL. 
 
9. sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 26. člena Pravil Četrtne skupnosti 
Rudnik, Mestne občine Ljubljana sklical in vodil Jože Kernc, predsednik Četrtne skupnosti 
Rudnik, Mestne občine Ljubljana. 
 
Na začetku seje je predsedujoči  ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 9 članov, 
kar pomeni, da je  bil svet sklepčen in je  lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: mag. Drago Balent, Dušan Bandelj, Barbara Derenda, Vasko 
Jovanovski, Jože Kernc, Srečko Masle, Albin Marolt, Robert Praprotnik, Metodij Rigler, Anton 
Zaletelj, Jože Zrnec. 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Pavel Dolinar, Leila Kozinc, Bojana Beović, dr. 
Stane Pejovnik,  
OSTALI NAVZOČI: Helena Židanek – koordinatorka OLS, MU, MOL 
Ida Meglič - strokovna sodelavka Oddelka za lokalno samoupravo, MU, MOL. 
 
Seja se  je snemala. 
 
Predsedujoči je pozdravil prisotne in v razpravo dal  predlog dnevnega reda, kot so ga prejeli 
s sklicem seje. 
Prisotni so se strinjali, drugih pripomb ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
predlog  DNEVNEGA REDA: 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje in zapisnika 2. izredne seje Sveta ČS       
    Rudnik 
2. Poročilo predsednika sveta  
3. Poročila delovnih teles 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
5. Razno 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov 
PROTI: / 
VZDRŽANIH: / 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
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AD 1 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE IN ZAPISNIKA  
2. IZREDNE SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI  RUDNIK 

 
Gradivo (oba  zapisnika s prilogami) so člani sveta prejeli  skupaj s sklicem seje. 
 
Predsedujoči je dal zapisnika v razpravo.   
Ker prisotni niso imeli pripomb na zapisnika, je predsedujoči dal na glasovanje  naslednji  
 
PREDLOG  SKLEPA ŠT. 1/9: 
Zapisnik 8. redne seje  se sprejme. 
 
Navzočih  je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov 
PROTI: / 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št. 1/9 je bil sprejet. 
 
In  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/9: 
Zapisnik 2. izredne seje se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 9 članov  sveta. 
ZA: 9 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št. 2/9 je bil sprejet. 
 
Seji se je pridružil Metodij Rigler. 
 
 

AD 2 
POROČILO  PREDSEDNIKA SVETA  

 
A.) POROČILO PREDSEDNIKA SVETA; 
 
Predsedujoči je predstavil svoje poročilo, ki so ga člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje. 
Najbolj je izpostavil  dogajanja v zvezi z urejanjem Peruzzijeve ulice in problematike šole. 
Dodatno je  še  pozval članov  ČS za udeležbo pri vsakoletni »akciji za čisto in zeleno 
Ljubljano«  ter  razložil kakšne aktivnosti so potekale v zvezi  z rastočim kupom smeti pri reki 
Ižici. 
Nato je predlagal, da svet potrdi njegovo poročilo; 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/9:  
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Svet ČS Rudnik potrjuje  poročilo predsednika sveta.   
 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov sveta. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.:3/9 je bil sprejet. 
 
B.) POROČILO  OŽJEGA VODSTVA; 
 
Predsedujoči je predstavil  sklep s sestanka  ožjega vodstva  in odprl razpravo. 
V razpravi so prisotni podprli oba predloga iz predlaganega sklepa, zato je dal predsedujoči 
na glasovanje naslednji  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/9 z opombo: 
Svet ČS Rudnik predlaga  dopolnitev  Statuta MOL kot sledi: 
 
1. predlog - predlaga se dopolnitev poglavja v Statutu MOL - IV. OŽJI DELI MOL v 58. členu: 
 
Predsedniki Svetov četrtih skupnosti oblikujejo posvetovalni kolegij, ki ima pravico 
dajati mnenja, predloge in pobude mestnemu svetu in županu. 
Posvetovalni kolegij podrobneje uredi način svojega dela s poslovnikom. 
 
2. predlog - predlaga se dopolnitev poglavja v Statutu MOL -  IV. OŽJI DELI MOL v 59. členu: 
 
Mestni svet mora pred sprejemom odločitve, ki se nanaša na posamezno  četrtno  
skupnost, pridobiti mnenje od Sveta četrtne skupnosti. V kolikor mestni svet ne dobi 
pozitivnega mnenja organov četrtne skupnosti, sprejme odločitev z dvotretjinsko 
večino prisotnih članov mestnega sveta. 
 
Opomba:   
Svet ČS Rudnik pošilja oba zgoraj omenjena predloga  najprej v proučitev OLS MU 
MOL; OLS MU MOL v ustreznemu času posreduje Svetu ČS Rudnik svoje  pravno 
mnenje o možnosti skorajšnje implementacije  obeh predlogov  v Statut MOL;  Svet ČS 
Rudnik  tako usklajena predloga  na svoji  prvi naslednji seji potrdi in posreduje na 
višji nivo odločanja.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov sveta. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št. 4/9 je bil sprejet. 
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AD 3 
POROČILA DELOVNIH TELES 

 
 
A.) POROČILO ODBORA ZA URBANIZEM, GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE, PROMET 
IN VARSTVO OKOLJA 
 
Predsedujoči je zaradi odsotnosti predsednika, predal besedo podpredsedniku odbora 
Metodiju Riglerju. 
 
V nadaljevanju je Metodij Rigler  predstavil  zapisnik  1. razširjene seje Odbora za urbanizem, 
ki je bil sklican na željo krajanov za rešitev problematike urejanja Peruzzijeve ceste.  
Predsedujoči je nato kot udeleženec sestanka pri podžupanu, povedal kaj so se dogovorili in 
nato prebral  dopis  poslan s strani  podžupana mag. Omerze prejet  na dan seje. 
 
Metodij Rigler je predstavil tudi ostale  predloge sklepov   Odbora za  urbanizem  s 6. 
sestanka. 
V razpravi je predsedujoči povedal, da je  dr. Pejovnik malce spremenil predlog sklepa št. 2, 
ki ga je nato predsedujoči tudi prebral, prisotni pa so se strinjali s spremembo. 
Koordinatorka je svet seznanila z vsebino dopisa  v zvezi z Baznikovo ulico. Rigler je nato 
predlagal, da se zato briše  predlog sklepa št.5. 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/9: 
Svet ČS Rudnik  potrjuje zapisnik  1. razširjene seje Odbora za urbanizem, 
gospodarske javne službe, promet in varstvo okolja. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov sveta. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št. 5/9 je bil sprejet. 
  
In tudi predloge sklepov  s 6. sestanka odbora, kot sledi; 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/9: 
Na osnovi skrbno preverjenega stanja  v ulici M. Šlajmerja, Svet  ČS Rudnik, predlaga 
mestni upravi MOL, da dokonča odkup zemljišč v Ul. M. Šlajmerja in prične s 
pripravljalnimi deli za asfaltiranje , saj je letos poteklo 15 let, odkar so krajani začeli z  
zbiranjem denarja in v letu 1994 končali vsa komunalna dela. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/9: 
Svet ČS Rudnik predlaga, da  JP VO-KA sanira kanalizacijo  v ul. M. Šlajmerja, ker so 
razmere nevzdržne in je urejena kanalizacija pogoj, da se bo ulica lahko čim prej 
asfaltirala. 
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PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/9 
Svet ČS Rudnik zahteva, da mestna uprava MOL in  JP VO-KA pisno sporočita  četrtni 
skupnosti, katere aktivnosti  bodo opravljene na podlagi dopisov četrtne skupnosti. V 
odgovoru naj se prav tako navedejo roki in odgovorne osebe za rešitev problema. 
Dopisa se pošljeta v vednost:  Županji MOL ge. Danici Simšič, načelniku Oddelka za 
lokalno samoupravo g. Vojku Grünfeldu ,  načelnici Oddelka za gospodarjenje z 
zemljišči, ge. Nataši Turšič in  direktorju podjetja VO-KA g. Borutu Lenardiču. 

 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/9: 
Svet ČS Rudnik ugotavlja, da je na problem prometa po POT-i že pred časom opozoril 
mestno upravo ter da so trditve krajanov resnične. 
Svet ČS Rudnik  zahteva, da se odgovor  na  dopis krajanov pošlje  v vednost četrtni 
skupnosti, mestna uprava pa naj ukrene vse, da se  problem, ki ga navajajo krajani  
reši. 

 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/9: 
V zvezi z ureditvijo Baznikove ulice se  g. Lamovška  zaradi informacij o neurejenih  
zadevah  v zvezi z gradnjami, vabi na naslednji sestanek odbora za urbanizem, 
gospodarske javne službe, promet in varstvo okolja. 

 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 11/9: 
Svet ČS Rudnik  predlaga OŠ Oskarja Kovačiča, da četrtni skupnosti sporočijo, koliko 
je šoloobveznih  otrok  ob Peruzzijevi ulici in  kje  starši predlagajo, da bi bila 
postajališča. 

 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 12/9: 
Svet opozarja Inšpektorat MOL na  neprimerno oglaševanje raznih podjetij, ki je vidno 
zgoščeno ob industrijski coni Rudnik in zahteva, da se zadeva čim prej uredi. 

 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 13/9: 
Svet ČS Rudnik naproša pristojno službo mestne uprave  za  okvirni načrt del, ki se 
bodo izvajala na območju Vinterce (Rudnik). 
 
PREDLOG SKLEPA št. 14/9: 
Svet ČS Rudnik  naproša pristojno službo mestne uprave  za informacijo, kdaj se bo 
izvedla povezava industrijske cone Rudnik  z Dolenjsko cesto. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov sveta. 
PROTI: / 
VZDRŽANIH : / 
 
Sklepi od št. 6/9 do št.:14/9 je bil sprejet. 
 
K obrazložitvi Sklepa št. 14/9 se na predlog Zrneca doda tudi, da je tam zelo veliko nesreč, 
ipd. 
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B.) POROČILO ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 
 
Zaradi odsotnosti predsednice odbora je poročilo predstavil  Vasko Jovanovski. 
 
Kot je bilo razvidno iz poročila, so člani odbora  med drugim zadolžili koordinatorko ČS, da 
poišče predvidene lokacije za  športne dejavnosti. 
Koordinatorka je povedala, da je lokacij kar veliko in da je potrebno poizvedeti od pristojne 
službe MOL, kaj naj bi se od tega  izvedlo v bližnji prihodnosti. 
 
Prisotni so v razpravi na to temo oblikovali  predlog sklepa, ki ga je dal predsedujoči na 
glasovanje skupaj z drugima sklepoma  odbora; 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 15/9: 
Svet ČS Rudnik od načelnice Oddelka za predšolsko vzgojo, izobraževanje in šport,ge. 
Trobec, zahteva  takojšen  komentar k sklepom  8. redne seje ČS Rudnik, v zvezi z 
reševanjem prostorske problematike  OŠ Oskarja Kovačiča 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 16/9: 
Svet ČS Rudnik  zadolži Jožeta Zrneca, da  se pri  ravnateljici OŠ Oskarja Kovačiča 
pozanima   o aktivnostih  za  pripravo projektne naloge  za  prizidek k OŠ Oskarja 
Kovačiča. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 17/9: 
Svet ČS Rudnik zahteva od Oddelka za predšolsko vzgojo, izobraževanje in šport, da 
svetu posreduje podatke o predvidenih lokacijah  in terminih  izgradnje športnih 
objektov na območju ČS Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od št:15/9 do št:17/9 so bili sprejeti. 
 
V nadaljevanju so prisotni razpravljali o  izdaji glasila ČS Rudnik. 
Predsednik uredniškega odbora je prisotnim povedal, da ima sedaj že dovolj gradiva izdajo in 
da bo  glasilo v kratkem oblikovano do konca.  Rigler pa je predstavil tudi  ponudbo za tisk. 
Predsedujoči je po razpravi dal na glasovanje predlog 
 
Sklepa o  izdaji 1. številke  glasila Četrtne skupnosti  Rudnik: 
1. Glasilo se izda v nakladi 5.000 izvodov 
2. Glasilo se tiska  v  barvni izvedbi na boljšem papirju, v formatu A4 
3. Strokovna služba poskrbi za izvedbo postopka javnega naročila  za tisk in  raznos  
glasila  
  
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov  
PROTI:/ 
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VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep o izdaji 1. številke glasila Četrtne skupnosti Rudnik je bil sprejet. 
 
 
C.) POROČILO ODBORA ZA GOSPODARSKE DEJAVNOSTI IN  TURIZEM 
 
V nadaljevanju je predsedujoči predal besedo predsedniku Odbora  z gospodarske dejavnosti 
in turizem Robertu Praprotniku. 
Praprotnik je predstavil poročilo (zapisnik). Zrnec je člane sveta seznanil z dejavnostjo 
osnovne šole na področju naravoslovja; 
Na šoli obstaja krožek Naravoslovna šola Barje s stalno razstavo – šota, ipd. Meni, da je 
možnost predstavitve take razstave tudi na četrtni skupnosti. 
Rigler je v razpravi pri predlogu sklepa št. 4  predlagal, da se pošlje pobuda kar Lekarni 
Ljubljana, pošti in  Ljubljanski banki in da se predlog sklepa zato ustrezno spremeni. 
Prisotni so se strinjali. Po razpravi je dal predsedujoči  na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 18/9: 
Svet ČS Rudnik naproša  pristojni organ MOL za analizo gospodarskih gibanj na 
območju ČS Rudnik.  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 19/9: 
Svet  ČS Rudnik, na podlagi dopisa 0273-4/2003-14-14201 Oddelka za lokalno 
samoupravo, MU, MOL, v zvezi s projektnimi sveti MOL in vključitvijo članov svetov v 
projektne svete,  predlaga pristojnemu organu MOL, da se v projektni svet Krajinski 
park Barje, vključi tudi  predstavnik sveta ČS Rudnik g. Robert Praprotnik. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 20/9: 
Svet ČS Rudnik v sodelovanju  z  Oddelkom za gospodarske dejavnosti in turizem, MU, 
MOL, za prebivalce ČS Rudnik,  organizira predstavitev projekta Krajinski park Barje  s 
poudarkom na  vplivu  razglasitve Krajinskega parka Barje na  življenje in delo 
prebivalcev z območja Krajinskega parka Barje. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 21/9: 
Svet podpira pobudo za organiziranje poštnih, bančnih in lekarniških storitev  v 
industrijski coni Rudnik ter jo posreduje pristojnim  organizacijam. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od 18/9 do 21/9 so bili sprejeti. 
 
D.) POROČILO SOSVETA ZA ZAŠČITO, REŠEVANJE IN CIVILNO OBRAMBO 
 
V nadaljevanju je predsedujoči predal besedo  predsedniku sosveta, ki je predstavil poročilo 
(zapisnik) in  predloge sklepov. Na temo števila vlomov  je mag. Balent povedal, da se na  
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območju okrog Pregljeve ulice  opazno povečujejo vlomi v osebne avtomobile in kraje 
osebnih avtomobilov. 
Po razpravi je sejo zapustil  mag. Drago Balent. 
Predsedujoči je dal na glasovanje predloge sklepov iz zapisnika sosveta; 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 22/9: Svet Četrtne skupnosti Rudnik  zahteva od pristojne 
službe MOL (mestno redarstvo) za takojšnje ukrepanje  v zadevi parkiranih vozil  v 
križišču v neposredni bližini križišča Jurčkova - Galjevica ter kolesarski poti  nasproti 
gostilne  Jurček.   
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 23/9: Program opremljanja društev, ki je po izjavi Oddelka za 
zaščito, reševanje in civilno obrambo v pripravi MORA  upoštevati, da je področje 
Četrtne skupnosti Rudnik zelo poplavno ogroženo. Zahteva se, da se PGD Lj. Barje 
ustrezno opremi za reševanje na vodi in da se pri pripravi programa za usposabljanje 
pri GZS društvo ponovno ne zaobide oz. izpusti. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 24/9: Pri pripravah nove Uredbe o načrtovanju ukrepov  (Načrt 
ukrepanja ob potresu in Načrt ukrepanja ob poplavah), Svet ČS Rudnik zahteva, da se 
ga tekoče seznanja  z gradivi, ki bodo osnova za izdelavo novih  načrtov.  Pri pripravah 
osnutka in njegovemu usklajevanju (predvsem za območje ČS Rudnik)  želi tudi 
sodelovati. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 25/9: Svet ČS Rudnik  vztraja pri mnenju, da je  potrebno 
sestavo članov štaba CZ za območje Vič-Rudnik dopolniti s predstavnikom Sveta ČS 
Rudnik. Dodatni član naj se imenuje izmed članov Sosveta za zaščito, reševanje in 
civilno obrambo ČS Rudnik. 
 
PREDLOG  SKLEPA ŠT. 26/9: 
Svet četrtne skupnosti Rudnik  odstopa vlogo za namestitev ležečih policajev v 
Mihovem štradonu v proučitev  strokovni službi  Mestne uprave, Mestne občine 
Ljubljana. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od št:22/9 do št:26/9 so bili sprejeti. 
 
E.) POROČILO KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Poročilo komisije je podal Vasko Jovanovski. 
Prisotne je seznanil z odgovorom Oddelka za pravne, kadrovske in splošne zadeve, MU, 
MOL, ki sporoča, da novi član sveta Srečko Masle ne opravlja nezdružljivih funkcij. 
Komisija je v zvezi s predlogom sosveta za povečanje članstva sosveta pripravila predlog 
sklepa v katerem sta  za nova člana  predlagana  Anton  Zaletelj in zunanji član Janez 
Kastelic. Janez Kastelic je podal pisno soglasje, predsedujoči pa je prisotnega Antona 
Zaletelja vprašal, če soglaša z imenovanjem. Anton Zaletelj je soglašal  z imenovanjem, zato 
je  predsedujoči  dal  na glasovanje  
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PREDLOG SKLEPA ŠT. 27/9: 
V Sosvetu za zaščito, reševanje in civilno obrambo ČS Rudnik se  poveča število 
članov iz šest na osem, tako, da se v sosvet dodatno  imenuje  člana sveta Antona 
Zaletelja  ter zunanjega člana Janeza Kastelica. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št. 27/9 je bil sprejet. 
 
 
 
F.) POROČILO KOMISIJE ZA FINANCE 
 
V nadaljevanju je predsedujoči zaradi odsotnosti predsednika komisije in podpredsednika 
komisije  sam podal poročilo s sestanka  komisije. 
 
Koordinatorka je nato v zvezi z transferi finančnih sredstev neprofitnim organizacijam, člane 
sveta opozorila, da  je sama objava poziva brez  predhodne ugotovitve, da so  na območju 
ČS samo trije izvajalci v neskladju z zakonom  in Navodilom  o pogojih za dodelitev sredstev 
na podlagi  neposredne pogodbe ter da bi morali v kolikor  so na območju več kot trije 
izvajalci dejavnosti izvesti javni razpis. 
 
V razpravi so se člani sveta dogovorili, da se  spremenita predloga sklepov št. 3 in  št. 4 tako, 
da se pooblasti komisijo, da bo lahko preverila vse zakonske možnosti in izpeljala  potrebne 
postopke, do take mere, da jih lahko svet nato obravnava. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje naslednje predloge sklepov; 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 28/9: 
Svet ČS Rudnik zahteva od  pripravljalca   Navodila o pogojih za dodelitev sredstev na 
podlagi neposredne pogodbe,  tolmačenje 2. člena  tega navodila. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 29/9: 
Pristojna služba  MOL  naj podrobno definira razpolaganje  s finančnimi sredstvi v 
podkontu  
»Nadomestila članom posebnih komisij«, v primeru, da ta sredstva ostanejo v večji 
meri neporabljena ali se  posamezni člani sveta  nadomestilom odpovejo.  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 30/9: 
Svet ČS Rudnik pooblašča  Komisijo za finance, da  izpelje vse potrebne postopke in 
aktivnosti za dodelitev sredstev neprofitnim organizacijam  v skladu s predpisi, svetu 
pa predloži  v potrditev  Sklep o dodelitvi sredstev z navedenimi izvajalci in višino 
sredstev. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
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ZA:9 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od št:28/9 do št. 30/9 so bili sprejeti. 
 
Po glasovanju  se je seji pridružil Albin Marolt, ki je poročal o sestanku na temo porabe 
proračunskih sredstev, ki ga je sklical načelnik Oddelka za lokalno samoupravo, MU, MOL  
ter  prisotne seznanil, da bo potrebno pričeti s pripravo  finančnega načrta za leto 2005. 
Predsedujoči ga je seznanil s spremembo sklepov Komisije za finance. 
Albin Marolt se je strinjal s spremembo. 

 
 
 

AD 4 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI  ČLANOV SVETA 

 
A.)Vasko Jovanovski je predlagal  tradicionalno  sejo sveta na prostem s pogostitvijo. Prisotni 
so se strinjali in glede termina dogovorili, da naj bi bila 18. junija 2004 
Predsedujoči je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 31/9: 
10. seja Sveta ČS Rudnik se skliče dne 18. 06. 2004 ob 15. uri z namenom ogleda terena 
območja krajinskega parka, Projekt »Natura 2000« na Ljubljanskem barju  ter njihove 
skrajne točke mej Mestne občine Ljubljana. Po ogledu se prisotne pogosti. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št. 31/9 je bil sprejet. 
 
B.) Predsednik  sveta je predlagal, da se povpraša ali je mogoče urediti e-poslovanje za 
pokopališča  oz. za iskanje grobov na pokopališčih. 
Ostali prisotni člani sveta so se strinjali, da tako vprašanje ni  zadeva, ki naj bi jo reševala  
četrtna skupnost, zato je predsednik sveta vprašanje umaknil. 
 
C) Predsednik sveta je predlaga, da se povpraša ali je mogoče uporabljati Centreks sistem v 
okviru nekega ožjega območja. 
Ostali prisotni člani sveta so se strinjali, da tako vprašanje ni  zadeva, ki naj bi jo reševala  
četrtna skupnost, zato je predsednik sveta vprašanje umaknil. 
 
D.) Predsednik sveta je predlagal, da se zaradi redni jutranjih zastojev, uredi pretočnost 
križišča »pri Mokarju«. 
Prisotni so se strinjali, zato je dal na glasovanje  
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PREDLOG SKLEPA ŠT. 32/9: 
Pristojna služba MOL naj  izvede ustrezne meritve  prometa in  uredi pretočnost 
križišča Ižanske ceste s Peruzzijevo tako, da ne bo nenehnih jutranjih zastojev 
prometa. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št. 32/9 je bil sprejet. 
 
E.) Predsednik sveta je obvestil svet, da jih ČS Dravlje redno vsako leto vabi na prireditev  ob 
dnevu četrtne skupnosti in predlagal, da se pošlje vsaj zahvala za vabilo. 
Prisotni so se strinjali. 
 

 
AD 5 

RAZNO 
 
Dušan Bandelj je opozoril, da problem divjih nočnih avtomobilskih dirk v ind. coni Rudnik še 
vedno ni rešen. 
Jože Zrnec je predlagal, da naj krajani o kaljenju nočnega miru obveščajo policijo. 
 
Ker ni bilo dodatne razprave je predsedujoči zaključil sejo ob 19.35 uri. 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek  
 
 
                                                                             Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
                                                                                             Mestne občine Ljubljana 
                                                                                                    Jože Kernc  
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